

## 「董才興伉儷學習室」命名典禮

### Naming Ceremony of Mr and Mrs Tung Choi Hing Study Room

嶺大於2月8日舉辦「董才興伉儷學習室」命名典禮，以答謝董中浩伉儷對大學的支持。

嶺大獲董中浩伉儷慷慨捐贈成立「董中浩伉儷第一代大學生教育基金」。此基金將資助第一代接受大學教育，同時面對經濟需要的嶺大學生，為他們提供更多參與海外或內地交流、實習、服務研習及住宿等機會。



The University organised the Naming Ceremony of Mr and Mrs Tung Choi Hing Study Room on 8 February in appreciation of the support of Mr and Mrs Tung Chung Ho to the University.

With the generous donation of Mr and Mrs Tung Chung Ho to the University, the "Mr and Mrs Tung Chung Ho First Generation

University Education Fund" was established to support Lingnan students who are the first generation in their families receiving university education and have financial needs. The students will have more opportunities to participate in student exchange programmes, internship programmes, Service-Learning programmes and hostel life.



## 「蔡冠深藝術廊」命名典禮

### Naming Ceremony of Jonathan KS Choi Art Studio

大學於4月3日舉行「蔡冠深藝術廊」命名典禮，以答謝蔡冠深博士慷慨捐款，為嶺大學生設立「蔡冠深博士交流實習計劃」。

「蔡冠深博士交流實習計劃」將於2018/19至2021/22學年，提供資助予有經濟困難的嶺大全日制本科生，參與中國內地及海外交流計劃。蔡冠深博士亦將提供資助予嶺大全日制本科生，前往其推薦位於中國內地及海外地區的公司實習交流。

Lingnan University organised the Naming Ceremony of Jonathan KS Choi Art Studio on 3 April in appreciation of Dr Jonathan Choi Koon-shum's generous donation in setting up the "Jonathan Choi Student Exchange and Internship Scheme".

From the 2018/19 to 2021/22 academic years, the Jonathan Choi Student Exchange and Internship Scheme will provide financial aids to full-time undergraduate students of Lingnan University who have financial difficulties in participating in Mainland and overseas exchange programmes. The Scheme will also provide subsidies to full-time undergraduate students of the University to join internship programmes in companies recommended by Dr Jonathan Choi in Mainland and overseas cities.